
 
 

Αθήνα, 25/5/2022 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΠΡΟΣ ΤΟΝ κ. ΥΠΟΥΡΓΟ ΠΡΟΣΤΑΣΙΑΣ ΤΟΥ ΠΟΛΙΤΗ 

 

Θέμα: Υπερπληθυσμός κρατουμένων στις φυλακές-επαναφορά ερώτησης 

 

Με την υπ’ αριθμ. 3663/2-3-2022 ερώτηση θέσαμε το σημαντικό ζήτημα του 

υπερπληθυσμού στις ελληνικές φυλακές, το οποίο οφείλεται στην άφρονα πολιτική της 

Κυβέρνησης. Διατυπώναμε μάλιστα τα εξής συγκεκριμένα ερωτήματα:  

«1. Πόσοι κρατούμενοι κοιμούνται χωρίς κλίνη / στο πάτωμα και σε ποια Καταστήματα 

Κράτησης; 

2. Πόσοι κρατούμενοι κοιμούνται σε τριώροφα κρεβάτια και σε ποια Καταστήματα 

Κράτησης;» 

Με την υπ’ αριθμ. 7017/4/25914-δ’/28-3-2022 απάντηση αποσιωπήθηκαν πλήρως τα 

υπ’ αριθμ. 1, 2  της ως άνω ερώτησής μας, χωρίς να δοθεί η οποιαδήποτε απάντηση 

σ’ αυτά.  

 

Κατόπιν των ανωτέρω, ερωτάται και πάλι ο κ. Υπουργός  

- Πόσοι κρατούμενοι κοιμούνται χωρίς κλίνη / στο πάτωμα και σε ποια 

Καταστήματα Κράτησης; 

- Πόσοι κρατούμενοι κοιμούνται σε τριώροφα κρεβάτια και σε ποια Καταστήματα 

Κράτησης; 

 
Ο ερωτών βουλευτής 

Σπύρος Λάππας 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

5420

Ημερομ. Κατάθεσης:

25/5/2022




